
Zápis z 2. setkání žákovského parlamentu 

dne 8. 12. 2021 

 

 Program:  1. Seznámení s akcemi v měsíci prosinci, s výhledem na poslední dny před vánočními 

prázdninami. 

                   2. Kázeň žáků o přestávce v šatnách u tělocvičny. 

      3. Připomínky a návrhy členů parlamentu.   

 

Ad 1.  Ředitelka školy seznámila s proběhlými i plánovanými akcemi v měsíci prosinci. Poslední den 

před prázdninami se nebude konat vánoční turnaj, ve třídách je možné uspořádat vánoční besídky a 

hry. 

Ad 2. Ředitelka požádala členy parlamentu o pomoc při řešení nekázně u šaten u tělocvičny, o včasné 

řešení náznaků šikany mezi žáky. 

Ad 3. Poslanci za VI. třídu předali ředitelce petici žáků za zakoupení slánek na stoly. Proběhla diskuze 

o kvalitě stravy, zvláště o přesolených polévkách. Dále žáci upozornili, že se někdy nezamykají šatny a 

někdy je cítit zápach u WC u tělocvičen. 

Přítomni:   Adam Křelina                                                           Nikola Strnadová 

Barbora Šurková                                                     Anežka Kapalínová 

                    Vojtěch Vostrý                                                        Eliška Fehnlová 

                    Nikolas Karadzas                                                    Marie Křížová 

      Aneta Kolářová                                                      Bára Houfková 

                    Pavel Schöpp                                                          Karolína Brisudová 

                    Pavel Schöpp 

Omluven: Jakub Hess  

 

Zapsala: Mgr. Jana Mišková      Ve Strupčicích 8. 12. 2021

       

               

                 


